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obce Chvalšiny
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SSCCHHVVÁÁLLII LLOO ::

- použití finančních prostředků z účelového fondu rozvoje vodohospodářské infrastruktury obce
Chvalšiny na nákup a montáž ponorného čerpadla pro použití na ČOV Chvalšiny ve výši
69.575,-Kč včetně DPH
- vnitřní směrnici č.23 – Plán krizové připravenosti obce Chvalšiny
- smlouvu o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemeni s firmou E.ON Distribuce, a.s. -
zřízení a provozování zařízení distribuční soustavy spočívající v umístění nového kabelového
vedení v k.ú. Chvalšiny s názvem „Chvalšiny, Fleischman, K4 – NN“
- zadávací dokumentaci, hodnotící komisi a finanční spoluúčast ve výši do 1 00.000,-Kč včetně
DPH, pro akci „Hejdlov Vrt H-1 “
- hodnotící komisi pro výběr zpracovatele prováděcí projektové dokumentace na akci „Přestavba
ČOV Chvalšiny“
- odprodej nepotřebného tělocvičného nářadí z majetku ZŠ Chvalšiny, finanční prostředky
získané prodejem nářadí budou použity na vybavení tělocvičny
- poskytnutí příspěvku Českému svazu včelařů základní organizaci Chvalšiny na rok 201 3
ve výši 5.600,-Kč
- rozpočtové opatření č. 5/201 3 k rozpočtu Obce Chvalšiny na rok 201 3

Nebylo schváleno :
- žádost o koupi části pozemku KN p.č. 40/2 v k.ú.Chvalšiny - Obec Chvalšiny nemá záměr
uvedený pozemek prodávat,
- poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce na výrobu nástěnných turistických map ve Vojenském
újezdu Boletice

PPoodděěkkoovváánn íí
U příležitosti 750. výročí od založení Zlaté Koruny pořádala obec Zlatá Koruna autobusový výlet po

bývalých državách svého kláštera. Účastníci tohoto výletu navštívi l i Vojenský výcvikový prostor Boletice,
kostel sv. Mikuláše z 2. poloviny 1 2. století a kostel sv. Martina v Polné na Šumavě. Dále kostel sv. Máří
Magdalény a muzeum Schwarzenberského plavebního kanálu ve Chvalšinách, obec Ktiš a městské
muzeum JUDr. Otakara Kudrny a Archeopark v Netol icích. Navštívi l i tak značnou část území, které bylo
v držení kláštera Zlatá Koruna v jeho největším rozkvětu.

Děkujeme panu starostovi Bohumilu Havlíčkovi a paní Vlastě Postlové za vlídné při jetí ve Chvalšinách.

Všechno dobré všem obyvatelům obce Chvalšiny přeje Milan Štindl, starosta obce Zlatá Koruna.
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Na farmě Borová u Chvalšin proběhlo ve dnech 20. – 22. 9. 201 3

Mistrovství České republiky ve všestrannosti v kategori i Pony,

děti a mladí jezdci. Generálním partnerem akce byla Jaderná

elektrárna Temelín.

Mistrovství ČR bylo po úspěšných kvalifikačních závodech pro

„Zlatou podkovu“ a „Drezurní pohár“, které se zde uskutečnily v

květnu letošního roku, Završením úspěšné jezdecké závodní

sezóny v Borové. Další tři významná jezdecká klání bude

pořádat farma Borová už příští rok.

Letošní závody zaštíti l j ihočeský hejtman Jiří Zimola a starosta

obce Chvalšiny Bohumil Havlíček.

„Šlo o první mistrovství republiky v jezdeckém sportu na jihu Čech. Mistrovskou soutěž tohoto druhu pořádají jen tři

areály v celé České republice. Realizaci závodů předcházelo několik týdnů intenzivní práce. Jen příprava crossové

trati s více než šedesáti pevnými překážkami zabrala několik stovek hodin činnosti několika l idí, “ uvedl ředitel závodů

a majitel Farmy Borová ing.Vlastimil Kamír.

Celkem v Borové startovalo 40 koní, z toho polovina v mistrovských soutěžích. Sportovní výkony po celou dobu

sledovali mimo dalších účastníků hlavní rozhodčí Věra Fišarová, sbor rozhodčích Johann Pichler, Daniela

Diringerová a hlavní komisař ing. Patrik Sukdolák.

Na celé závody se farma Borová dlouho připravovala a musela splňovat
nejpřísnější kvalifikační podmínky. „Při jarních závodech proběhla kontrola
jezdecké federace, jejímž výsledkem bylo uznání splnění podmínek pro
pořádání mistrovských soutěží. Na jejím základě bude Borová hostit příští
rok opět mistrovství České republiky, tentokrátv kategori i junior a mladí
jezdci, “ zdůraznil ředitel závodů.

Suverénně nejlepší drezurní

zkoušku předvedla nejen

účastnice mistrovství Evropy pony ve všestrannosti , ale také v drezuře.

Nebyl jím nikdo jiný než zkušená Barbora Kamírová, která si v sedle

ponyho Lipton Sinaj jako jediná nesla do terénní jízdy zatížení menší než

50 trestných bodů. Za předvedení v drezurním obdélníku totiž získala

67,84 %. Tento náskok ji vydržel až do konce soutěže a bezchybným

krosem i parkurem si zajisti la ve své poslední pony sezoně zlatou

medail i . Na druhou Anetu Regnardovou s Kubou 3 měla náskok větší jak

6 bodů. Třetí skončila Eliška Vítová s Pretoria Ebony. Ta stejně jako vítězka obdržela trestné body pouze z první

drezurní zkoušky. Velmi dobrou drezurní úlohu předvedla také

obhájkyně loňského i předloňského titulu Lucie Příhodová s klisnou

Exotika. Ty bojovaly mezi mladými jezdci o třetí zlato z této kategorie

v řadě za sebou a oproti ročníku 201 2 se ujaly vedení hned po

vydařené drezuře (50,83 trestných bodů). Bohužel po bezchybné

terénní jízdě dvojice nebyla schopna nastoupit do parkuru a naděje

na zlato byly ztraceny. „Exotika se zagalupovala po skoku, tedy

kopnula do šlachy. Tak doufáme, že bude brzy v pořádku. Velmi mě

to mrzí, ale říkám si, že medaile není hlavní důvod, pro co člověk má

jezdit a závodit, “ poděli la se o své dojmy jezdkyně. Ta bude v příštím

roce bojovat j iž mezi seniory. Pro zlato si tak nakonec dojela Nikola

Čeledová s koněm Neva. Stříbro si na krk zavěsila Veronika Příhodová s koněm Zack a bronz patří Kristýně Vávrové

s Expertem 1 .
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V nejmladší kategori i dětí se od prvního dne ujala vedení bronzová

medail istka z Humpolce 201 2 Alžběta Vyštajnová s koněm Darrius.

Tehdy nejvíce ztrati la kvůl i penalizaci za překročení časového limitu

v terénní jízdě. Tomu se jezdkyně letos v Borové se stejným koněm

vyvarovala a připsala si pouhých osm desetin trestného bodu

k získaným 53,25 z drezury. Do závěrečného parkuru mohla jít Alžběta

Vyštajnová v klidu, neboť velký náskok na zbytek startovního pole j i

dovoloval hned dvě skokové chyby. Dvojice nakonec chybovala jednou

a pro zlato si skutečně dojela. Druhá skončila Pavla Podhorová

a Soreppo, třetí pak Zuzana Hájková s koněm Amonar.

CCOO SSEE DDĚĚJJEE VVEE ŠŠKKOOLLEE AA ŠŠKKOOLLCCEE

VV mměěssííccii řřííjj nnuu ssee vv nnaaššíí šškkooll ee nnaattááččeell aa hhoodd ii nnaa ppřříírrooddooppii ssuu
Vyučovací hodina se natáčela se v 6. třídě. Byla vybrána jako příklad dobré praxe, a to práce žáků v hodině a

jej ich práce s portfol iem = přehledem vlastní práce žáka.

Natočený materiál bude využit jako dokumentace na webových stránkách projektu „ Pomáháme školám

k úspěchu,“ a to konkrétně v části , která se zabývá mapováním dovednosti, ve které se žák učí sledovat svůj

pokrok v učení a dokumentovat ho vlastní prací. Na základě tohoto se pak vytvářejí mapy učebních pokroků žáka.

Fotografování a natáčení probíhalo v rámci projektu „Pomáháme školám k úspěchu“, který je jedním z hlavních

projektů Nadace THE KELLNER FAMILY FOUNDATION, rodinné nadace Renáty a Petra Kellnerových. Projekt

real izuje obecně prospěšná společnost Pomáháme školám k úspěchu o.p.s.

Práce v hodině před dvěma kamerami byla pro naše žáky velkým zážitkem. Zvládl i j i velmi dobře a vyzkoušeli

si , jak je třeba mluvit do kamery, jak správně vyslovovat. Celou dobu pracovali způsobem, na který jsou z hodin

zvyklí, a proto působil i naprosto přirozeným dojmem. Celkově sklidi l i od profesionálů velkou chválu.

V této souvislosti bych ráda znovu vysvětlila rodiči i veřejností často kladenou otázku.

Proč mají mí žáci portfolia?
Pro vedení portfol ia jsem se rozhodla v době, kdy jsem se začala snažit co nejvíce ve svých hodinách uplatňovat

metody práce, které žáky vedou ke kritickému myšlení.

Zápis do sešitu, který žák jen opsal z tabule a který byl mnou předem navržený, mi časem nevyhovoval hned

z několika důvodů:

- opisování z tabule je mechanická záležitost

- při samostatném zapisování musí každý více přemýšlet, učí se formulovat své myšlenky

- každý žák má jiné vstupní informace a jiné ho zajímají. Je tedy smysluplnější, když si žák zapisuje informace,

které jsou pro něj samotného důležité a nějak je v praxi využije, zasadí si je do svého kontextu

- žákův záznam přímo z hodiny nemusí být čitelný a upravený, žák se může věnovat přemýšlení, doma si pak

může záznam předělat, doplnit

- jednotl ivé l isty se dají přerovnávat, různě strukturovat, třídit, řadit

Nejprve jsem pracovala pouze se sběrným portfol iem – zakládali jsme si

práce, které jsme vytvoři l i v hodinách. Potom jsme začali třídit práce a

upravovat je. V přírodopise si takto vytvoří každý žák vlastní Knihu o

lese a Knihu o ekosystémech ovlivňovaných člověkem.

Sběrné portfol io také využíváme při konzultacích s rodiči po každém

klasifikačním období – je to prezentace vlastní práce žáka. Tento

způsob pomáhá i k popisnému hodnocení jím odvedené práce. Jsou

zde vidět klady, ale i nedostatky, na kterých je možno dál pracovat a

odstraňovat je.

Mgr. Bohuslava Jochová, vyučující Přírodopisu
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, obecní web najdete na http: //www.chvalsiny.cz

VVÍÍTTEE –– VVĚĚDDOOMMOOSSTTNN ÍÍ SSOOUUTTĚĚŽŽ NNAAŠŠEEHHOO ZZPPRRAAVVOODDAAJJEE

Otázky na měsíc Říjen

1. kategorie (děti 69 let) – Kolik vyjde ve své znělce Večerníček schodů?

2. kategorie (děti 1015 let) – Které moře je nejblíže České republice a kolik je to asi kilometrů vzdušnou

čarou.

3. kategorie (dospělý 16 a výše) – Ve kterém městě se jako jediném místě střední Evropy již téměř 500 let

nepřetržitě vyrábí ruční papír?

Správnou odpověď na soutěžní otázku zašlete na mailovou adresu naší redakce vždy do 30 dne příslušného měsíce.

V odpovědi je nutné uvést, jméno, datum narození, bydl iště a správnou odpověď. Průběžné vyhlášení výsledků bude

vždy po třech soutěžních kolech.

Správné odpovědi z měsíce září

1. Kategorie: Jaromír Jágr

2. Kategorie: Petr Nárožný

3. Kategorie: Národ sobě

Turnaj v RINGU

Občanské sdružení KOUMÁK, o.s. si Vás dovoluje pozvat dne 9.11 .201 3 na turnaj v netradičním sportu
RINGO. Ringo hrají trojčlenná družstva s možností jednoho náhradníka
v družstvu v těchto kategoriích:

1 )) mmllaaddššíí dděěttii ((66--1111 lleett))

22)) ssttaarrššíí dděěttii ((1122--1155 lleett))
33)) ddoossppěěllíí ((1166 -- 9999 lleett))

Pokud byste si chtěl i zahrát, neváhejte a přihlaste své družstvo do turnaje. Veškeré informace o turnaji
najdete na našich webových stránkách www.koumak-os.webnode.cz, kde se také můžete přihlásit.
Uzávěrka přihlášek je dne 1 .1 1 .201 3.

PPRROOSSBBAA
Nedávno prošla naše mateřská školka rekonstrucí. Aby nezůstalo jen u vylepšení budovy, snaží se paní
učitelky také o úpravu školkové zahrady. Proto za spolupráce s rodiči se tento víkend promění část
zahrady v útulnější a využitelnější prostor. Budou se sázet nové jedlé keře, které rodiče " adoptovali",
vytvářet smyslový chodník a stavět vrbová chýše. Touto cestou Vás prosíme o podporu, případnou pomoc
a o dlouhé vrbové pruty, které Vám na pozemku" překážejí", nebo o informaci, kde je sehnat. Děkujeme
-RR-

POZVÁNKA
Dne 13.11.2013 od 19,00 hodin se koná v kostele sv. Mikuláše
v Boleticích bohoslužba a vystoupení pěveckého sboru
k výročí Dne veteránů.
Vstup volný




